
 
PROCES VERBAL 

Încheiat azi 30.05.2014 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local  
al Comunei Deveselu  

  
In sedinta ordinara a Consiliului Local al Comunei Deveselu din data de 30.05.2014, 

participă următorii consilieri: d-l Ciuca Ioan, d-l Paun Teodor, d-na Paun Jana, d-l Tudor Aurel, d-l 
Nicola Florin, d-na Andrei Eugenia, d-na Andrei Lambica Neti, d-l Stefan Costel, d-l Oprea Alin 
Marian d-l Carabet Dumitru, d-l Vlad Constantin, d-l Tenea Gigel si d-l Gorcea Dorel – viceprimarul 
comunei. 

Secretarul comunei Deveselu, in temeiul art. 39 alin (1) din Legea nr. 215 din 2001 am 
convocat această şedinţă ordinară si, intrucat s-au intrunit toti cei 13 consilierii, sedinţa este legal 
constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate de voturi.  

Inainte de a incepe sedinta ordinara, se da citire procesului verbal din sedinta                          
de îndată  din data de 09.05.2014  si intrucat nu sunt discutii, se supune la vot si este aprobat de catre 
toti consilierii prezenti. 

Domnul presedinte de sedinta Vlad Constantin da citire ordinei de zi care se completează cu 
următorul proiect de hotărâre : 

1. Proiect de hotărâre : referitor la aprobarea cooperării cu Asociația Comunelor din  
România – Filiala Județeană Olt pentru organizarea și exercitarea unor activități în cadrul Primăriei 
Deveselu. 
 Inițiator : Primarul comunei Deveselu. 

Ordinea de zi cu completările aduse se supune la vot si este aprobata cu unanimitate de 
voturi. 

Se trece la discutarea punctuală a ordinii de zi: 
1. Proiect de hotarare cu privire la alegerea noului presedinte de sedinta,  initiat de 

catre domnul Primar Aliman Ion. 
 Motivul pentru care este initiat acest proiect  este respectarea ROF a CL Deveselu aprobat 
HCL nr. 8/31.07.2012. 

D-na secretar a comunei Deveselu da citire raportului de specialitate. 
D-l presedinte de sedinta roaga consilierii locali sa faca propuneri pentru a fi ales noul 

presedinte care va conduce sedintele in urmatoarele trei luni. 
D-l consilier Nicola Florin il propune pe d-l Alin Marian Oprea si intrucat nu mai sunt si alte 

propuneri, se supune la vot si astfel d-l Alin Marian Oprea este ales pentru a ocupa mandatul de 
presedinte al CL Deveselu, pentru urmatoarele trei luni. 

2. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea drepturilor banesti aferente cadrelor 
didactice si a presonalului didactic auxiliar care solicita decontarea cheltuielilor de deplasare 
din localitatea de resedinta le locul de munca si de la locul de munca in localitatea de resedinta, 
pentru luna aprilie 2014,  initiat de catre domnul Primar Aliman Ion. 

Se prezinta documentele legale care au stat la baza initierii acestui proiect. 
Nefiind discutii, domnul presedinte de sedinta, supune la vot si acesta este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 
3. Proiect de hotarare cu privire la modificarea actului constitutiv al SC DEVES 

PRESTSERV SRL,  initiat de catre domnul Primar Aliman Ion. 
D-l primar anunta consilierii locali ca renunta pentru moment la acest proiect si-l roaga pe 

domnul presedinte sa treaca la urmatorul punct pe ordinea de zi. 
4. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea renovarii si reabilitarii spatiului pentru 

birou firma, in suprafata totala de 26,90 mp, situat in corpul de cladire din strada Aurel 
Vlaicu nr. 2, comuna Deveselu, judetul Olt de catre SC Autoteile GMH SRL in calitate de 
chirias,  initiat de catre domnul Primar Aliman Ion. 

D-na secretar prezinta adresa nr. 84/12.05.2014 a SC Autoteile GMH SRL, prin care, in urma 
analizei spatiului, sunt prezentate operatiunile care sunt necesare pentru reabilitare. 



D-l primar: avand in vedere prevederile contractului de inchiriere nr. 2729/12.03.2014 de 
catre CL Deveselu catre SC Autoteile GMH SRL, renovarea si reabilitarea se va realiza respectandu-
se prevederile legale privind autorizarea executarii lucrarilor de constructii. 

 Va fi desemnata o comisie de receptie iar valoarea lucrarilor va fi compensate cu chiria 
datorata de SC Autoteile GMH SRL, in baza documentelor justificative. 

D-l Nicola Florin: acest spatiu trebuia renovat, stim cu totii in ce stare de degradare este. 
Nu sunt alte discutii astfel ca presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hortarare iar 

acesta trece cu unanimitate de voturi. 
5. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea renovarii si reabilitarii spatiului pentru 

desfasurarea activitatii de comert, in suprafata de 21 mp, situat strada Maria Coloni nr. 67, 
comuna Deveselu, judetul Olt de catre II Alexandru Cristina Denisa, in calitate de chirias,  
initiat de catre domnul Primar Aliman Ion. 

Este prezentata cererea d-rei Alexandru Cristina Denisa prin care solicita aprobarea de a 
reabilita / renova spatiul inchiriat in scopul desfasurarii activitatii de comert, intrucat in situatia 
actuala este impropriu pentru a desfasura aceste activitati. Trebuie intervenit la nivelul acoperisului 
si a tencuielilor. 

D-l primar: avand in vedere prevederile contractului de inchiriere nr. 1921/26.02.2014 de 
catre CL Deveselu catre II Alexandru Cristina Denisa, renovarea si reabilitarea se va realiza 
respectandu-se prevederile legale privind autorizarea executarii lucrarilor de constructii. 

 Va fi desemnata o comisie de receptie iar valoarea lucrarilor va fi compensate cu chiria 
datorata de II Alexandru Cristina Denisa, in baza documentelor justificative. 

Nefiind alte discutii, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hortarare iar acesta 
trece cu unanimitate de voturi. 

6. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea renovarii si reabilitarii spatiului – 
imobilul cladire fostul Magazin mixt (partea stanga a cladirii) cu destinatia farmacie umana,  
in suprafata de 68,87 mp, situat strada Maria Coloni nr. 100, comuna Deveselu, judetul Olt de 
catre SC LUK FARM SRL, in calitate de chirias,  initiat de catre domnul Primar Aliman Ion. 

Este prezentata cererea d-nei Stefan Lucia, patronul acestei farmacii, prin care solicita 
aprobarea de a reabilita / renova spatiul inchiriat in scopul desfasurarii specifice de farmacie umana, 
intrucat in situatia actuala este impropriu pentru a desfasura aceste activitati. Trebuie intervenit la 
nivelul pardoselei, acoperisului si a tencuielilor, interventie pentru asigurarea normelor de igiena etc, 
intrucat trebuie respectate intocmai normele impuse de Ministerul sanatatii in acest sens. 

D-l primar: avand in vedere prevederile art. 10 din contractul de inchiriere nr. 
4714/22.05.2014 dintre CL Deveselu si SC LUK FARM SRL, renovarea si reabilitarea se va realiza 
respectandu-se prevederile legale privind autorizarea executarii lucrarilor de constructii. 

 Va fi desemnata o comisie de receptie iar valoarea lucrarilor va fi compensate cu chiria 
datorata de SC LUK FARM SRL in baza documentelor justificative. 

D-na consilier Paun Jana: stim cu totii cat de importanta este o farmacie in comunitate si 
faptul ca batranii sau persoanele care nu se pot deplasa de fiecare data in oras pentru a –si procura 
retetele, consider ca este laudabila aceasta initiativa si ii rog pe colegi sa voteze acest proiect de 
hotarare. 

Nefiind alte discutii, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hortarare iar acesta 
trece cu unanimitate de voturi. 

7.  Proiect de hotărâre : referitor la aprobarea cooperării cu Asociația Comunelor din  
România – Filiala Județeană Olt pentru organizarea și exercitarea unor activități în cadrul 
Primăriei Deveselu. 
 Inițiator : Primarul comunei Deveselu. 

7.  Domnul Primar – pentru a ne putea încadra în plafonul salarial pentru anul 2014 și în  
același timp  activitatea instituției să nu fie afectată, propun ca pentru  activitatea de registratură și 
casierie să încheiem un acord cu Asociația Comunelor din România – Filiala Județeană Olt. 
 Prin acest acord Asociația Comunelor din România – Filiala Județeană Olt, se obligă să ne 
presteze activitățile respective, iar plata acestor servicii nu ne încarcă plafonul salarial. 
 Nu sunt discuții, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate de voturi. 



Discutii si interpelari.  
D-l primar prezinta Consiliului Local raportul Curtii de Conturi, in urma controlului 

efectuat la Primaria comunei Deveselu. 
Situatia estre destul de dificila si trebuie intreprinse toate procedurile pentru recuperarea 

sumelor care au prejudiciat bugetul local. Stim cu totii ca nepunerea in aplicare se pedepseste 
conform legii. 

S-au efectuat plati ilegale pentru investitii neexecutate, in acest sens trebuie facuta executarea 
pentru suma de 102.795 lei. 

S-au efectuat plati ilegale pentru acordarea de sporuri in procent de 50% in suma de 57.646 
lei (include penalitatile).  

S-au efectuat plati ilegale pentru acordarea de sporuri in procent de 25% in baza unor 
adeverinta false prin care fostul primar si fostul viceprimar erau inscrisi ca facand parte din 
personalul contractual (primarul si viceprimarul sunt alesi locali si nu au dreptul prin lege decat la 
indemnizatie). Totalul de recuperat este de 84.563 lei. 

Totalul de recuperat, cu penalitati se ridica undeva la un miliard jumatate. 
Nu se justifica deasemenea consumul de carburant –    in anul 2010 – 29.813 lei 

- in anul 2011 – 36.292,83 lei 
- in anul 2012 – 11.629,81 lei 

TOTAL 77.735,64 lei 
 Este destul de dramatic pentru ca a fost prejudiciat bugetul  si avem de recuperat suma 
de 265.093,64 lei + dobanzile. 
 Raportul ANAF a hotarat acelasi lucru.  

S-au facut plati din subventia de la APIA, fara documente justificative, plati care nu trebuiau 
facute din acest cont (aproximativ 150.000 lei). 

Ce credeti ca se poate face, nu dam mai departe aceste documente, catre cei care ne pot 
sprijinii in acest sens? Intreaba d-l consilier Nicola Florin si d-na consilier Paun Jana. 

D-l Primar: Sigur, avem aceasta obligatie sa dam mai departe aceste documente! 
D-l consilier Nicola Florin: Credeti ca-i recuperam? De unde sa-i dea inapoi? Ca trebuie 

recuperati! 
D-l Primar: Recuperarea se va face conform legii, asta este, trebuiau sa tina seama de lege 

cand au facut ilegalitatile. Prefectura le-a atras atentia, i-au stopat, nu inteleg de ce nu au facut-o. 
Sporul acela de 50% trebuia incasat doar un an si jumatate, ei au ales sa-l incaseze in 

continuare, fara sa tina cont de lege si hotararea judecatoreasca. 
S-au cumparat tot felul de articole care nu-si aveau rostul si care nici macar nu exista; nu se 

poate sa decontezi carnea pe care o cumperi acasa. 
D-l consilier Nicola Florin: Ce au facut d-le primar controalele din acea perioada, pentru ca 

eu personal l-am intrebat pe fostul primar cum a iesit controlul si a raspuns in fata Consiliului Local 
ca foarte bine, nu sunt probleme, poate unele neinsemnate pe ici pe colo. Nu ne-a prezentat niciodata  
cum faceti dumneavoastra in mod frecvent toate problemele si rapoartele de control facute. Flutura 
raportul Curtii de Conturi, insa nu l-a lasat niciodata din mana. Nimeni nu l-a vazut! 

D-l Primar: Conform legii nu pot sa le tin ascunse, trebuie sa le dau mai departe, nu este etic 
si nici nu am sa fac vreodata acest lucru. Pentru mine este important sa respect legea si pe 
concetatenii mei. 

Va informam chiar daca legea nu-mi impunea acest lucru. 
Date fiind cele prezentate si nemai fiind alte discutii, presedintele de sedinta declara inchisa 

sedinta ordinara din data de 30.05.2014.  
 
 
 
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                      SECRETAR, 
                      Constantin VLAD                                                           Eugenia GHEORGHE 


